
Zápis ze zasedání Akademického senátu: 

16.01.2025 

 
Přítomni (členové akademického senátu): Mgr. Pavel Neset, Ph.D., Doc. Ing. Jiřina Bokšová, 
Ph.D., Mgr. Petr Kasal, Ing. Martin Juhas, Ing. Martina Beránek, Ph.D., Ing. David Holman, 
Ph.D., Bc. Miroslav Landa (online), Bc. Milada Běhounková, Bc. Ema Hrubešová, Bc. Petr 
Malák (online), Kryštof Müller (online), 
Omluveni: -  
Hosté: prof. Ing. Ondřej Krejcar, Ph.D. (rektor), Mgr. Petr Šulc (prorektor), Jan Řezáč (host) 
 
Agenda: 
 
1. Informace a podněty na pana rektora Krejcara (zodpověděl pan rektor) 

 

• Strategický cíl školy: 
Škola si stanovila cíl zvýšit počet studentů na více než 1 600 do roku 2030. Očekává se, že 
do roku 2025 vzroste počet studentů o 5 %. 

• Spolupráce s partnery: 
Společnost Škoda Auto zachovává dosavadní úroveň finanční podpory i pro další období. 
Jedná se o navázání spolupráce s firmami SAP, Siemens a T-Mobile, které by mohly 
nabízet stáže pro studenty.  

• Doktorské studium: 
Pokračují snahy o vytvoření doktorského studijního programu. 

• Výzkum a granty: 
Klíčovou prioritou zůstává zachování smluvního výzkumu. Škola plánuje aktivně hledat 
grantové možnosti, aby do projektů mohli být zapojeni i studenti. Důležité bude 
motivovat studenty k využití těchto příležitostí. 

• Školné: 
Zvýšení školného není plánováno. Ročně se pouze zpětně navyšuje o inflaci z předešlého 
roku. 

• Účast na konferencích: 
Bylo upozorněno na nízký počet zástupců školy účastnících se konferencí. Akademici 
upozorňují na nutnost úpravy kritérií pro podporu účasti na těchto akcích. 

 
 
2. Informace a podněty na pana prorektora Šulce (zodpověděl pan prorektor) 

 

• Statistická data za rok 2024: 
• Absolventi: 231 
• Nově zapsaní studenti: 485 (nejvíce v historii školy). 
• Celkový počet studentů k 31. 12. 2024: 1 224, z toho přibližně 25 % tvoří zahraniční 

studenti. 
 

• Rozvrhy: 
Zveřejnění rozvrhů bylo posunuto na 22. 1. 2025. Vedení školy se snaží plánovat rozvrhy 
tak, aby byly povinné předměty situovány do čtyř dnů týdně. Nicméně dva bakalářské 



programy budou mít 1x za 14 dní výuku rozloženou do pěti dnů týdně. tak, aby byly 
povinné předměty situovány do čtyř dnů týdně. Nicméně v případě 2 ročníků v jednom 
studijním programu v pobočce v Praze budou mít 1x za 14 dní výuku rozloženou do pěti 
dnů týdně. 
 

 
3. Diskuze a podněty studentů 

 
• Bakalářské práce: 

Bakalářské práce nadále zůstávají součástí studijního programu a státní závěrečné 
zkoušky. Rozsah úvodní teoretické části byl omezen, zatímco praktická část byla 
posílena, aby lépe reflektovala dovednosti studentů. 

• Pietní akce k 17. listopadu: 
Studentky Běhounková a Hrubešová navrhly vytvoření skupiny, která by připravovala 
pietní akce k tomuto výročí. Zazněl také návrh na zhotovení pamětní desky či sochy, 
která by mohla být umístěna v Rajské zahradě. Na této akci by byla možná spolupráce 
s městem, přičemž by mohla být organizována beseda s pamětníky. 

• Informování o personálních změnách na ŠAVŠ: 
Navrženo zavedení pravidelného newsletteru (1x za semestr) nebo informování 
pomocí AIS, e-mailů či jiných kanálů. Vedení školy prověří právní možnosti. 

• Zveřejňování nabídek stáží: 
Bylo konstatováno, že není nutné rozesílat nabídky stáží prostřednictvím e-mailu. 
Tyto informace postačí zveřejnit na nástěnce v AIS. 

• Notifikace z AIS: 
Akademici upozornili na nadměrný počet e-mailových notifikací z AIS, které vedou k 
přetížení e-mailových schránek. Navrženo prověřit možnosti nastavení a optimalizace 
systému pro snížení počtu zasílaných zpráv. 

• Webové stránky školy: 
Po změně CI školy došlo k zakrytí některých ikon na webu. Zástupci AS žádají o 
úpravu, aby bylo tlačítko „AIS“ zřetelně viditelné. 

• Evaluační anketa: 
Studenti požadují prodloužení termínu pro evaluaci předmětů do konce zkouškového 
období. 
Byla vedena diskuze o přínosech a možných dopadech evaluační ankety zaměřené na 
hodnocení předmětů a vyučujících. Pan prorektor Šulc navrhl zapojit studentskou 
komoru do úprav otázek v evaluaci s cílem zvýšit její užitečnost a přínos. 
Studentům bylo doporučeno, aby konkrétní podněty ke zlepšení, stížnosti nebo 
dotazy směřovali přímo na vyučující nebo vedoucí kateder. U neanonymně podaných 
podnětů je větší pravděpodobnost rychlejšího řešení. 

• Docházka na přednáškách: 
Byla otevřena otázka, zda by nemělo být v Studijním a zkušebním řádu definováno, 
zda je docházka na přednášky povinná (návrh je aby byla ryze dobrovolná). 
 

4. Další informace a události 
 

• Návštěva britské delegace WONKHE: 
Ema Hrubešová informovala o proběhlé návštěvě delegace zástupců univerzit z Británie. 



 
• Volby do AS: 

Volby do akademického senátu proběhnou v letním semestru. Členové volební komise: 
o Mgr. Petr Kasal, Ing. Martin Juhas, Bc. Miroslav Landa 

 
• Výjezdní zasedání SK RVŠ: 

V letošním roce se na ŠAVŠ bude konat výjezdní zasedání SKRVŠ ve dnech 19.–21. 9. 
2025. 

 
Seznam úkolů:  
 

Obsah Odpovědná osoba 

Plánování a organizace pietní akce k 17. 
listopadu: Návrh na uspořádání vzpomínkové akce ve 
škole. Senátorky Hrubešová a Běhounková navrhují 
vytvoření pracovní skupiny, která projedná spolupráci s 
městem Mladá Boleslav, možnost vytvoření památné 
sochy nebo desky v Rajské zahradě, a uspořádání besedy 
s pamětníky. 

Bc. Ema Hrubešová  
Bc. Milada Běhounková  

Oprava dveří dámských toalet Na Hejdovce. (vyřešeno) Ing. Kateřina Krechlerová 

Informování studentů o personálních změnách 
akademické obce: Projednat možnost newsletterů (1x za 
semestr), informování prostřednictvím AIS, e-mailu či 
jiných kanálů. Zjistit právní možnosti a rozhodnout o 
optimální variantě. 

Vedení školy  

Prodloužení termínu evaluace předmětů: Studenti žádají 
prodloužení až do konce zkouškového období. 

Mgr. Petr Šulc  

Úprava webových stránek savs.cz: Na úvodní stránce 
chybí viditelné tlačítko „AIS.“ 

Marketingové oddělení 
(Informuje Hrubešová) 

Prověření možnosti nastavení e-mailových oznámení z 
AIS: Ověřit, zda si uživatelé mohou přizpůsobit obsah a 
frekvenci zasílaných oznámení. 

Mgr. Petr Kasal  

Volby do akademického senátu: Odeslat informace 
studentům a akademikům o volbách. Studentská komora 
bude apelovat na studenty, aby se zapojili jako kandidáti. 

Mgr. Pavel Neset, Ph.D. 
Bc. Ema Hrubešová 

 
 
Zapsal: Ema Hrubešová, Milada Běhounková. Schválil: Pavel Neset (předseda AS) 
 
 
 
 
 
 


